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SA.0012.2.11.2016 

Protokół nr 11/16 
z posiedzenia Komisji Budżetowej odbytego w dniu 27 grudnia 2016 r. 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowej Elżbieta Duraj. 

O godz. 14
00

 otworzyła posiedzenie i po powitaniu członków Komisji oraz gości oświadczyła, 

iż w momencie otwarcia w posiedzeniu uczestniczy 11 członków Komisji, co pozwala na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. W trakcie trwania posiedzenia doszedł 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan. Nieobecni radni: Marek Cywka, Piotr 

Wodarczyk. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista obecności 

gości stanowi załącznik nr 2. 

Radni przyjęli jednogłośnie otrzymany porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Opracowanie planu pracy na 2017 rok.  

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji. 

Protokół z posiedzenia Komisji Budżetowej odbytego 28 listopada 2016 r. był wyłożony do 

wglądu w biurze Rady. Wobec braku uwag, protokół nr 9/16 z dnia 28 listopada 2016 r. został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.2. Opiniowanie projektów uchwał. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2016 rok (nr SA.0006.78.2016) -

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Zastępca Skarbnika Barbara Korzeniewska omówiła zaproponowane zmiany. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetowej Elżbieta Duraj, wobec braku głosów w dyskusji, 

poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu 

brało udział 11 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany.   

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na 

lata 2016-2023 (projekt SA.0006.79.2016) - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

Zastępca Skarbnika Barbara Korzeniewska omówiła wprowadzone zmiany. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Z-ca Przewodniczącego Komisji Elżbieta Duraj poddała 

pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 

11 radnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 10 głosami „za” przy 1 głosie 

„przeciw”. 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goleszów na lata 2017-

2023 (projekt SA.0006.54.2016 – projekt II z autopoprawką) - projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Zastępca Skarbnika Barbara Korzeniewska omówiła wprowadzone zmiany do II projektu 

z autopoprawką. Informację uzupełnił Wójt Gminy Krzysztof Glajcar. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetowej Elżbieta Duraj poddała pod głosowanie wydanie 

pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 9 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Projekt Uchwały Budżetowej na 2017 rok (projekt SA.0006.55.2016 – projekt II 

z autopoprawką) - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

Zastępca Skarbnika Barbara Korzeniewska przedstawiła projekt II uchwały z autopoprawką, 

omówiła wprowadzone zmiany. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetowej poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 9 głosami „za” przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Cieszyńskiego na 

realizację zadania: „Prowadzenie powiatowego ośrodka wsparcia dla osób dotkniętych 

przemocą w rodzinie” (projekt SA.0006.70.2016) - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Sekretarz Gminy Renata Sikora przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji, Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetowej poddała pod 

głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 11 

radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany.  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Bielska-Białej na 

dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku-

Białej (projekt SA.0006.71.2016) - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 

Sekretarz Gminy Renata Sikora przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetowej poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane 

przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy kształcenia, 

na które dofinansowanie jest przyznawane (projekt SA.0006.72.2016) - projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Podinspektor ds. oświaty Renata Sikora omówiła uzasadnienie podjęcia uchwały. 

Radny Krzysztof Madejski zapytał się, czy plan uwzględnia zmiany, jakie zostaną 

wprowadzone w systemie oświaty. Podinspektor odpowiedziała, że plan jest ustalony zgodnie 

z obecnie obowiązującym stanem.  
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Radny Rafał Glajcar zapytał o sens dofinansowania kształcenia dla nauczycieli gimnazjum, 

w związku z planowaną reformą oświaty. Wójt odpowiedział, że rok szkolny trwa, 

obowiązkiem nauczycieli jest dokształcanie się. Zgodnie z przepisami prawa, środki należy 

w budżecie wyodrębnić i wykorzystać. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetowej poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2017 roku (projekt SA.0006.73.2016) - projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Kierownik GOPS w Goleszowie Krystyna Klimus przedstawiła nowy projekt uchwały 

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w 2017 roku. Zgodnie z wnioskiem Komisji Budżetowej program został uzupełniony 

o wskaźniki oceny wykonania zadania. W programie nie został natomiast uwzględniony 

kolejny wniosek Komisji Budżetowej dotyczący zasad wynagradzania członków Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Kierownik GOPS przedstawiła 

uzasadnienie podjętej decyzji o pozostawieniu ryczałtowego systemu wynagradzania, a nie 

w formie diet za odbyte posiedzenia. Swoje stanowisko w tej sprawie przedstawił również 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar. 

W związku z nieuwzględnieniem wniosku Komisji Budżetowej z dnia 28 listopada 2016 r., 

radny Rafał Glajcar złożył wniosek o odrzucenie ww. projektu uchwały i przygotowanie 

nowej propozycji zgodnie ze złożonym wnioskiem - wniosek został przyjęty 9 głosami „za” 

przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

W wyniku głosowania ww. projekt uchwały został odrzucony. 

Na prośbę radnego Rafała Glajcara został odczytany fragment protokołu Komisji Budżetowej 

z dnia 28 listopada 2016 r. dotyczący złożonych wniosków. 

Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok 

(projekt SA.0006.74.2016) - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 11 

do protokołu. 

Kierownik GOPS w Goleszowie Krystyna Klimus przedstawiła nowy projekt uchwały 

w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 uzupełniony 

o wskaźniki oceny wykonania zadania, zgodnie z wnioskiem Komisji Budżetowej z dnia 

28 listopada 2016 r. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetowej Elżbieta Duraj 

poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu 

brało udział 11 radnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 10 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

Projekt uchwały w sprawie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej (projekt SA.0006.67.2016) - 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Danuta Tomiczek 

poinformowała, że do pierwszej wersji Planu zostały wprowadzone zmiany zgodnie 

z sugestiami radnego Dariusza Gazurka oraz wnioskami doradcy energetycznego 

z WFOŚiGW w Katowicach. 
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Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetowej poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 10 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

Projekt uchwały w sprawie Programu Ochrony Środowiska Gminy Goleszów na lata 2016-

2019 z perspektywą na lata 2020-2023 (projekt SA.0006.68.2016) - projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Danuta Tomiczek 

przedstawiła ww. dokument. 

O godz. 15
00

 do posiedzenia Komisji dołączył Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan, obecnych teraz jest 12 

radnych. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetowej poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 10 głosami „za” przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę (projekt 

SA.0006.69.2016) - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

Na posiedzeniu Komisji Budżetowej w dniu 14 grudnia br. Prezes Zarządu Wodociągów 

Ziemi Cieszyńskiej Sp. z o.o. Janusz Stec przedstawił wniosek o zatwierdzenie taryfy za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy Goleszów na okres od 1.02.2017 r. do 

31.01.2018 r. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetowej Elżbieta Duraj, wobec braku głosów w dyskusji, 

poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu 

brało udział 12 radnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 8 głosami „za”, przy 2 głosach 

„przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do m³ ścieków w sołectwach Cisownica 

i Puńców (projekt SA.0006.75.2016) - projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Członkowie Komisji otrzymali propozycję dopłat do m³ ścieków w sołectwach Cisownica 

i Puńców. Zastosowanie zaproponowanych stawek wiąże się z podwyżką opłaty za 

odprowadzanie ścieków dla mieszkańców. W uzasadnieniu Wójt Gminy poinformował, że 

ustalając wysokość dopłaty założono utrzymanie jednakowej stawki opłaty za ścieki dla 

mieszkańców obydwu sołectw oraz przeznaczenie w budżecie na rok 2017 kwoty na dopłaty 

na poziomie z roku 2016. Wójt poinformował również o zróżnicowanych kosztach 

odprowadzania ścieków w Puńcowie i Cisownicy. 

Radny Rafał Glajcar zwrócił uwagę, że zgodnie z przedłożoną propozycją, mieszkańcy 

sołectwa Puńców w 2017 roku będą musieli płacić za ścieki, w stosunku do roku 2016, 

o 1,67 zł więcej tj. o 19%, przy realnym spadku ceny za odprowadzanie 1 m
3
 ścieków o 1,3%. 

Radny zapytał, dlaczego mieszkańcy Puńcowa muszą ponosić koszty wzrostu taryfy 

w Cisownicy, a także, czy powinno się mieszkańcom jednego sołectwa podnosić cenę za 

usługę aż o 19%. 
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Następnie odbyła się dyskusja, jednak nie zostały przedstawione inne propozycje stawek. 

Radny Rafał Glajcar zaproponował, aby kwotę przewidzianą w budżecie na dopłaty do 

ścieków przeznaczyć w równej wysokości dla obydwu sołectw, tj. po 220 tys. zł. 

O godz. 15
55

 Z-ca Komisji ogłosiła 10 minutową przerwę.  

Po wznowieniu obrad, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Z-ca Przewodniczącego 

Komisji Budżetowej Elżbieta Duraj poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

W głosowaniu pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały 4 radnych głosowało „za”, 

4 „przeciw” i 4 „wstrzymało się”. 

Projekt uchwały nie uzyskał pozytywnej opinii. 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie warunków i trybu przyznawania nagrody za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury  (projekt 

SA.0006.76.2016) - projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Sekretarz Gminy Renata Sikora przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetowej Elżbieta Duraj poddała pod głosowanie wydanie 

pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.3. Opracowanie planu pracy na 2017 rok.  

Członkowie Komisji Budżetowej jednogłośnie przyjęli plan pracy na rok 2017. Plan pracy 

Komisji zostanie przedstawiony do zatwierdzenia na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Plan pracy Komisji Budżetowej na rok 2017 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad.4. Sprawy bieżące. 

Radny Sławomir Żmija zapytał się, kiedy zostaną opracowane plany zagospodarowania 

przestrzennego dla innych sołectw. Wójt odpowiedział, że potrzebne jest wykonanie nowych 

planów dla kolejnych miejscowości, jednak zależy to od możliwości finansowych Gminy. 

Radny Krzysztof Madejski zapytał, czy została zakończona naprawa zakrętu przy ul. Skotnia 

w Bażanowicach. Wójt odpowiedział, że prace są w toku, na chwilę obecną nie posiada 

informacji na jakim etapie jest wykonanie tej naprawy. 

Na pytanie radnego Janusza Kożdonia o spotkanie z inwestorem zainteresowanym terenami 

w Puńcowie, Wójt odpowiedział, że spotkanie jeszcze się nie odbyło. 

Radny Leonard Musioł zapytał, jakie zostały podjęte kolejne działania w celu ograniczenia 

ruchu samochodów ciężarowych na ul. Skowronków w Puńcowie. Wójt poinformował, że 

udzieli odpowiedzi na sesji, po zasięgnięciu informacji w Referacie Komunalnym, jakie 

zapadły ustalenia w zarządzie dróg. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki odczytał korespondencję Dyrektor GOK 

Jolanty Warsińskiej z Dyrektorem Państwowej Szkoły Muzycznej w Cieszynie dotyczącą 

pomówienia dyrektor GOK na posiedzeniu Komisji Budżetowej w dniu 22 czerwca 2016 r. 

W związku z podjętą decyzją o odrzuceniu projektu uchwały dotyczącego Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Wójt Gminy zwrócił się 

z prośbą o przeprowadzenie dyskusji i ustalenie zasad wynagradzania członków Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
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Wójt poprosił również o ponowne rozważenie kwestii dopłaty do m³ ścieków w sołectwach 

Cisownica i Puńców. Wójt poinformował, że brak pozytywnej opinii do przedłożonego 

projektu uchwały spowoduje, że mieszkańcy tych sołectw będą mieć różną stawkę opłaty za 

ścieki. 

Ostatecznie zdecydowano, że na jutrzejszą sesję zostaną przygotowane nowe propozycje do 

omawianych projektów uchwał. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetowej Elżbieta 

Duraj zamknęła posiedzenie o godz. 16
35

. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:       Z-CA PRZEWODNICZĄCEGO 

Aneta Sikora                 Komisji Budżetowej  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

           Elżbieta Duraj 


